



## KENYATAAN TAWARAN

Tawaran Adalah Dipelawa Kepada Kontraktor-Kontraktor Yang Berdaftar Dengan FELCRA Berhad, Mempunyai Kelayakan Yang Ditetapkan Dan Berpengalaman Bagi Menyertai Tawaran Kerja Berikut :

NO. TAWARAN	JENIS KERJA DAN LOKASI	TEMPAT DAN TARIKH LAWATAN TAPAK	KELAYAKAN	HARGA DOKUMEN
SHP 1/2017	Kerja-Kerja Pengubahsuaian Dan Menambah Sekatan Dalam Serta Kerja-Kerja Berkaitan Di Kumpulan M&E, Aras 2, Wing B, Bangunan Wisma FELCRA, Jalan Rejang, Setapak Jaya, Kuala Lumpur	Bilik Mesyuarat Aras 3, Wisma FELCRA Kuala Lumpur Tel: 03-41455311 <b>(9 Mei 2017)</b> <b>Selasa – 10.30 Pagi</b> (Kehadiran adalah diwajibkan)	i) CIDB Gred G1 ii) Sijil Perolehan Kerja Kerajaan	RM106.00 Tidak dikembalikan

- Kontraktor hendaklah mengemukakan **Sijil Pendaftaran Kontraktor dengan FELCRA Berhad, Sijil Pendaftaran Syarikat, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan dan Sijil Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia** dalam kod bidang yang berkaitan serta masih sah tempoh untuk semakan sebelum dibenarkan membeli dokumen tawaran.
- Dokumen tawaran boleh dibeli pada waktu pejabat (9.30 pagi hingga 4.00 petang) di Cawangan Perolehan, Ibu Pejabat FELCRA Berhad, Aras 3A, Wisma FELCRA, Lot PT 4780, Jalan Rejang, Setapak Jaya, Kuala Lumpur. Penyertaan lawatan tapak adalah **diwajibkan** pada tarikh dan masa yang telah ditetapkan. Bayaran hendaklah dibuat dalam bentuk Kiriman Wang atau Deraf Bank atas nama **FELCRA Berhad**.
- Dokumen tawaran yang telah lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri serta bertulis No. SHP berkaitan dan hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Tender C, Cawangan Perolehan, Ibu Pejabat FELCRA Berhad, Aras 3A, Wisma FELCRA, Lot PT 4780, Jalan Rejang, Setapak Jaya, 53300 Kuala Lumpur sebelum tarikh tutup **17 Mei 2017 (Rabu) jam 12.00 tengahari**. Tawaran yang lewat akan ditolak dan rayuan tidak akan dipertimbangkan. **Kenyataan ini juga terdapat dalam Laman Web FELCRA Berhad: [www.felcra.com.my](http://www.felcra.com.my)**

TARIKH IKLAN : 4 Mei 2017 (Khamis)  
TARIKH TUTUP : 17 Mei 2017 (Rabu)

